

# BASKETLIGAEN

Dagsorden & Referat	
<b>Møde om:</b>	BL
<b>Deltagere:</b>	Lennart Jensen HIC, Andreas Larsen, Næstved, Mads Olesen Hørsholm, Rasmus Winkel BL, Michael Nedergaard Randers, Geof Kotila BL, Simon Stevnsgade, Michael Pilož Bakken, Jacob Horstman Svendborg
<b>Undskyldt:</b>	SISU, Jonas Buur DBBF, Carsten Jensen BL, Michael Bloch DBBF,
<b>Dato:</b>	15 nov 2016
<b>Sted:</b>	Estatia Dannebrogsgade 1, Odense
<b>Tid</b>	18:00-22:00

**B = Beslutning, O = Opgave, I = Information**

#	Tid	Emne	Beslutninger
1.	18:00-19:45	Talentudvikling	-
2.	19:45-20:00	Pause	-
3.	20:00-21:00	Turneringsform og ligastruktur 16/17	<p>- Forslag 1. BL til 10/12 hold principgodkendt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der skal besluttes en model inden jul så potentielle oprykkere kan inviteres</li> <li>• Det skal defineres præcis hvad BL vil opnå</li> <li>• Der skal være objektive kriterier for hvilken gruppen en klub er i</li> <li>• Økonomien kan relatere til hvor langt man kommer i turneringen</li> <li>• RW skal kontakte turneringsudvalget i DBBF</li> </ul> <p>- Forslag 2. Turneringsterminer Godkendt, men med justering om at slutte grundspil som i år</p> <p>- Ændring af vedtægter Godkendt. Ligaudvalget omdøbes fremover til ligabestyrelsen</p>
4.	21:00-21:30	Andet	<p>- Kampstart</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Præsenter spillere på det annoncerede kampstartstidspunkt. Gælder alle kampe! Vores holdning, vend med TV.</li> </ul> <p>- Tights</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ BL ikke enig i reglerne om tights. RW formulerer brev til forbundet</li> </ul> <p>- Statistikkursus</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Der skal sendes mindst en repræsentant fra hver tv-klub</li> </ul>
5.	21:30-21:45	Fælles	<p>- Vellykket arrangement. Enighed om at det er en god model at forsætte med.</p> <p>- Forslag om organisation og salg som næste tema</p>

## Prioriterede opgaver

Dette er de opgaver som ligaudvalget har valgt at administrationen skal fokusere på.

Ansvarlig	Opgavebeskrivelse	Deadline	Status	Give t af
RW	Løbende infomails til ligaen	Løbende	I GANG	LU
	Test om vi kan downloade HUDL til FB og om det hjælper	01-10-16	AFVENTER	LR
DMO	Mere direkte hjælp til klubbernes FB	01-10-16	Afventer sæsonstart	LR
RW/DMO	Tilbyde klubberne billig grafisk hjælp	01-10-16	Har ikke kunne finde leverandør	LR
GK	Komm til 1DH om stat og støtte (GK)	01-11-16	I GANG	LU
RW/DMO	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Gulvtape</li> <li>▪ Regelbog</li> </ul>	01-11-16	I gang	LR
RW	Musik til kampe – RW sørger for udsendelse af det er er blevet lavet	01-11-16	I GANG	LU
RW/DMO	Kommunikationsstrategi laves på baggrund af workshop	01-11-16		
GK	- Etablering af erfagrupper vedr. en række punkter – primært igennem de nye ligamøder	15-11-16	I gang	LR
RW/DMO	Implementer billetter på hjemmeside		AFVENTER	
RW	Der skal arbejdes med alternative ligaaftaler – eksponeringsbarter f.eks. – bør kædes med kommunikationsstrategi. Næste LU skal dette være et hovedpunkt	20-11-16	I GANG	LU
RW	Kommercielt koncept om database og direct marketing undersøges nærmere	01-12-16		
RW	BL bør lægge ud for LOC til udlændinge for at speede processen op.	01-12-16		
RW/JGJ	Turneringsplan skal være klar 1.1.	01-01-17	I GANG	LU
RW	RW undersøger muligheden for en tjekliste omkring ansøgninger hos SIRI	01-02-17	I GANG	LU
GK	Der bør laves en konkret udviklingsplan for oprykkere (GK)	01-02-17	I GANG	LU
RW	COC appelinstans én person?	01-02-17		
RW/GK	Der indstilles til at der afsættes 20.000 kr. til oprykkerklubber som en ekstra håndsækning	01-04-17	NÆSTE SÆSON	LU
DA	Der bør laves en evaluering af dommerne med trænerne umiddelbart efter sæsonen	01-04-17	AFVENTER	LR
RW	Plan for hævnning af tilskuertal			

## Andre opgaver

Disse opgaver er ikke prioriteret og løses såfremt der opstår tid til det. Hvis klubber ønsker nogle af opgaverne prioriterede bør dette tages op på med ligaudvalget eller til ligarådsmøderne.

Ansvarlig	Opgavebeskrivelse
	Der skal betales et depositum for for deltagelse i ligaen på 25.000 d. 1. maj. Dette er en del af turneringsgebyret, men vil ikke blive tilbagebetalt hvis klubben af en eller anden grund trækker sig. <b>(B)</b>
	HIC/Randers har fået godkendt at spille i gul og orange. Til næste sæson foreslås det at bytte så lys bruges på udebane
	De første 25.000 af turneringsgebyret for næste sæson faktures pr. 1.maj som depositum
	- Turneringsplan lægges inden 1/1
	Der skal betales et depositum for for deltagelse i ligaen på 25.000 d. 1. maj. Dette er en del af turneringsgebyret, men vil ikke blive tilbagebetalt hvis klubben af en eller anden grund trækker sig. <b>(B)</b>
	HIC/Randers har fået godkendt at spille i gul og orange. Til næste sæson foreslås det at bytte så lys bruges på udebane
	De første 25.000 af turneringsgebyret for næste sæson faktures pr. 1.maj som depositum
Alle klubber	<a href="mailto:tbil@tv2.dk">tbil@tv2.dk</a> cc på alle pressemeddelelser
DA	DA kommer med et oplæg til prioritering i påsætningen hos klubberne
RW/DMO	Stor fokus på hvordan vi kommer mere i nyhedsstrømmen hos TV2
	Hvor kan ligaen gøre livet administrativt lettere for klubberne
Alle klubber	Søge udviklingspulje
	- Årlige møder med DBBF vedr. landshold
	- Studietur til europæisk kamp
RW/NJ	Analyse af HUDL brug og forbedringer
	- Hørsholms opgavebeskrivelser for frivillige fremsendes
RW/DMO	Opdateret grafisk univers
Niklas	Øge videokvalitet
	- BL laver opslag om rekruttering af praktikanter
	- Kan ligaen lave grafiske skabeloner til kampprogram, plakater, mm?
DA	Proceduren omkring dommernes opfølgning på ligakravene skal undersøges og strammes op.
	- Kåre bedste fan?
	- Ligaprofiler der har kontrakt med BL
	Kan ligaen lave nogle grafiske skabeloner til kampprogrammer?
	Udsend std udlejekontrakt
	- Standard udlejekontrakt?
	BLs bedste fan implement
	Musik til klubber
	- Strategisk fokus – øgede tv tal og udvikling af klubberne (antal og organisation) <b>(B)</b>
	- Organisation – der skal være en skarpere opfølgning og prioritering af opgaver fra udvalg og råd til administrationen <b>(B)</b> . Månedlige møder i Ligaudvalget
	- Ny hjemmeside?

